



中国太平
CHINA TAIPING

“太平”為公司名稱，同時又像形了植根大地、擁抱藍天、枝繁葉茂的參天大樹，寓意中國太平充滿活力，永續經營。

藍色象徵天空的廣闊與博大，詮釋了中國太平通過誠信優質的理財服務和保險保障，為客戶營造了一片安寧祥和的生活空間。

綠色象徵大地的生機與活力，寓意中國太平熱愛自然、關愛生命的美好願望以及積極進取、持續創新的企業風貌。

白色象徵心靈的高潔、純正，這是中國太平用心專業，昂揚向上的精神表現。標誌中藍、綠、白三色交融，寓意中國太平的全體員工熱愛生活、熱愛自然，以及追求卓越、充滿理想的精神境界。

整體造型為圓形，強化了“中國太平是中國保險行業第一家跨國綜合保險金融集團”的特點，是中國太平全球化發展走勢的形象詮釋。

“Taiping” is the name of our Company, and also symbolizes a towering, grand tree extending into and embracing the blue skies, with strong roots deeply and firmly embedded in the earth, conveying the message that China Taiping is full of strength and vitality, and is here to stay.

The color blue represents the boundless expanse of the sky, exemplifying the peace and harmony created in the lives of our clients by the sincerity and quality of our financial services and insurance protection.

The color green represents the vitality and energy of the earth, embodying China Taiping’s love for nature and care for life, as well as our dynamic and innovative corporate culture and image.

The color white represents the purity and nobility of the human soul, signifying the dedication and noble-minded spirit of China Taiping. The combination of blue, green and white in our logo symbolizes the passion for life and for nature of all of our people, and their pursuit of excellence and reaching for ideals.

The overall design of our logo is spherical, emphasizing China Taiping’s special, pioneering distinction of being “the first international, cross-border, multi-line insurance company within China’s insurance industry”, and clearly portrays our future direction of global development.